
 

1 

 

Protokół Nr XLIX/2018 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 13 września 2018 r. 

 

XLIX Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

13 września 2018 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim przy  

ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400,  

a zakończyły ok. godz. 1600. 

Przed rozpoczęciem obrad, Rada pogratulowała Kacprowi Rudnikowi wyników sportowych  

w trójskoku podczas 2. Mistrzostw Europy U18  w Lekkiej Atletyce w Győr oraz XXIV 

Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży w Lekkiej Atletyce w Chorzowie. Opiekunem zawodnika 

KS Drwęca Nowe Miasto Lubawskie jest Mirosław Urbanowski. 

Ad. 1  

 Otwarcie XLIX Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski,  

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3), 

- przedstawiciele mediów: Aleksandra Malinowska z Kuriera Iławskiego oraz Grzegorz 

Podkomorzy z Tygodnika Internetowego. 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni byli radni: Ewa Dembek oraz Paweł Dreszler. 
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Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, żeby Sekretarzem obrad był radny Andrzej Lewandowski. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny 

Lewandowski wyraził zgodę. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali w materiach sesyjnych 

(załącznik nr 4). 

Zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do porządku obrad. Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 15 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie XLIX Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2018 r. 

9. Sprawozdanie z kontroli Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2018 r. 

10. Przerwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034 ze zm. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2018 r. ze zm. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Nowomiejskiego. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku. 

15. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie obrad XLIX Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XLVIII Sesji Rady Powiatu Barbara Grzywacz poinformowała, że zapoznała się  

z protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radna wnioskowała o przyjęcie protokołu bez 

odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XLVIII/2018. „Za” 

głosowało 15 radnych. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 19 lipca do 

06 września 2018 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 18, 25 lipca oraz 8 sierpnia 

2018 r. (załącznik nr 6) 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta Andrzej Ochlak przedstawił uzupełnienie sprawozdania: 

- 26.07 – powiatowe obchody Święta Policji; 

- 27.07 – wojewódzkie obchody Święta Policji: zakończenie obozu Młodzieżowych Drużyn 

Pożarniczych w Hartowcu z udziałem młodzieży z powiatu Oldenburg w Niemczech; 

- 02.08 – spotkanie z Kierownikiem budowy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego 

Andrzejem Matusiakiem - w spotkaniu uczestniczyła również Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Joanna Robaczewska, ustalano kwestie techniczne związane z budową obwodnicy 

– chodzi przede wszystkim o to, aby w związku z budową obwodnicy nie uległy dewastacji drogi 

lokalne; posiedzenie rady budowy inwestycji związanej z przebudową drogi powiatowej Skarlin 

– Lekarty – Nowy Dwór; 

- 03.08 – otwarcie po remoncie budynku w Biskupcu, w którym mieści się Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej, posterunek policji oraz stacjonuje karetka pogotowia; 

- 07.08 – spotkanie z Burmistrzem Miasta na temat wspólnych przedsięwzięć; 

- 18.08 – obchody 98. rocznicy Bitwy Brodnickiej; 
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- 20.08 – spotkanie z udziałem Członków Zarządu, Dyrektora Szpitala Powiatowego, 

ordynatorów na temat funkcjonowania i finansowania nowomiejskiego szpitala; 

- 22.08 – spotkanie z Dyrektorem Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych na temat 

współfinansowania przebudowy drogi Partęczyny – Tereszewo; 

- 24.08 – spotkanie z Dyrekcją Olsztyńskiego Oddziału Narodowego Funduszu Zdrowia na temat 

Szpitala Powiatowego; 

- 27.08 – posiedzenie Komisji Budżetowej poświęcone przede wszystkim sytuacji Szpitala 

Powiatowego; 

- 28.08 – spotkanie z Nadleśniczym Brodnicy w sprawie współfinansowania przebudowy drogi 

Partęczyny – Tereszewo; podpisanie aktów notarialnych; 

- 30.08 – spotkanie w Warszawie dotyczące sytuacji szpitali powiatowych – spotkanie 

zaowocowało przygotowaniem stanowiska dotyczącego złej kondycji, niewystarczającego 

finansowania szpitali powiatowych; stanowisko poparł Związek Powiatów Polskich; 

- 06.09 – posiedzenie Zgromadzenia Wspólników Szpitala Powiatowego; 

- 11.09 – uroczyste zgromadzenie Związku Powiatów Polskich z okazji 100 – lecia odzyskania 

niepodległości oraz 20-lecia samorządu powiatowego. Podczas spotkania było pięć paneli 

dyskusyjnych; 

- 12.09 – sprzedaż mienia Skarbu Państwa na rzecz gminy Kurzętnik. 

Starosta dodał, że poza wymienionymi spotkaniami, odbywały się inne uroczystości m.in. 

obchody rocznicy wybuchu II wojny światowej, rozpoczęcie roku szkolnego, wizyta Starosty 

Powiatu Oldenburg Carstena Haringsa oraz Burmistrza Harpstedt Herwiga Wöbse - gmina Nowe 

Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie chce nawiązać współpracę partnerską z gminą Harpstedt. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radny Zbigniew Ziejewski powiedział, że rok temu była mowa o zabezpieczeniu środków na 

opracowanie dokumentacji technicznej na budowę drogi powiatowej Ostrowite – Górale. 

Nadleśnictwo miało się określić w kwestii remontu części drogi przez las. Radny zapytał czy 

Lasy Państwowe udostępnią pas drogowy, będą partycypować w kosztach remontu drogi. 

Starosta odpowiedział, że były Nadleśniczy Brodnicy prezentował stanowisko, że powiat będzie 

remontował swoją część, a Lasy Państwowe - swoją.  
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Radny Ziejewski zapytał czy jest to na piśmie. Dyrekcje się zmieniają, a jeśli nie ma tego na 

papierze, to nic pewnego.  

Starosta odparł, że nikt takiego zobowiązania na papierze nie udzieli. Na razie Starosta czeka na 

decyzję w sprawie remontu drogi Partęczyny – Tereszewo.    

Radny Ziejewski zapytał czy powiat będzie kontynuował temat drogi Ostrowite – Górale. 

Mieszkańcy, a w szczególności sołtys wciąż o to zabiegają. Kończy się kadencja Rady, a w tej 

sprawie jest cisza. 

Starosta odpowiedział, że w tej chwili nie ma żadnego programu, do którego można by 

aplikować o dofinansowanie na remont drogi.  

Radny Ziejewski zapytał na jaki odcinek będzie opracowana dokumentacja. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Joanna Robaczewska wyjaśniła, że dokumentacja nie 

dotyczy odcinka przez las.   

Starosta powiedział, że nie można składać obietnic, że droga będzie robiona w 2019 czy 2020 r., 

bo dwóch dróg w tym systemie nie uda się wykonać. Do Lasów Państwowych wystąpiono o pół 

miliona złotych na drogę Partęczyny – Tereszewo. Była złożona pewna obietnica, ale o środkach 

decyduje Regionalna Dyrekcja Lasów Państwowych. 

Radny Ziejewski zapytał czy spotkanie było protokołowane. 

Starosta odparł, że to co tu protokołować, skoro dopiero zaczyna się pewne rozmowy. Ustalone 

było, że jak będzie gotowa dokumentacja i kosztorys, to można będzie rozmawiać  

o szczegółach. Pod koniec sierpnia wystąpiono z pismem – prośbą o współfinansowanie  

w kwocie pół miliona złotych. Na razie czekamy na odpowiedź. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 8  

Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2018 r. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie na piśmie (załącznik nr 7). 

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię w tej sprawie (załącznik nr 8). 

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu komisji 

szczegółowo omówiono realizację zadań inwestycyjnych. RIO wydała pozytywną opinię. 

Dochody wykonano na poziomie 43,94%, wydatki - 38,40%, w tym wydatki inwestycyjne - 

16,62%. Wydatki inwestycyjne wykonano na niskim poziomie, ale tak z reguły jest  

w I półroczu. W tej chwili wykonanie wynosi już 39%. Największymi zadaniami 

inwestycyjnymi są oczywiście: remont oddziału chirurgicznego Szpitala Powiatowego oraz 
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remont drogi Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór. P. Skarbnik dodała, że w tej chwili nie widzi 

zagrożeń dla wykonania tegorocznego budżetu. Wydatki inwestycyjne zaplanowano w kwocie 

prawie 17 mln zł, co dla małego budżetu powiatu, jest bardzo dużą kwotą. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma do tego tematu pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 9 

Sprawozdanie z kontroli Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2018 r. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie na piśmie (załącznik nr 9). 

Wnioski z kontroli omówił Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jan Czapliński. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma do tego tematu pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 10 

 Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obrad obecnych jest 14 radnych. Nieobecny jest radny Ziejewski. 

Oprócz radnych na sali są obecni: Halina Bartkowska, Ewa Kalisz – Górzkowska, Maciej 

Sikorski, Joanna Robaczewska, Bogumił Kurowski, Ryszard Kłosowski /były dyrektor ZDP/, 

przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy i Aleksandra Malinowska, protokolant – Anna 

Andrzejczak. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034 ze zm. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

P. Skarbnik poinformowała, że budżet po stronie dochodów zwiększa się o 78 376 zł, po stronie 

wydatków – o 421 624 zł. Zwiększenie wynika przede wszystkim z dokapitalizowania szpitala 

kwotą pół miliona złotych. Jest to wkład pieniężny. Zabezpieczono także środki na wycenę 

rzeczoznawcy. Chodzi o wycenę wartości nieruchomości, w której znajduje się blok operacyjny. 

Mienie to powiat zamierza wnieść do spółki jako wkład niepieniężny – aport w zamian za objęcie 

udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki Szpital Powiatowy w Nowym Mieście 

Lubawskim Sp. z o.o. 

Radny Czapliński zapytał kiedy będzie wykonane przeniesienie własności. 
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P. Skarbnik odpowiedziała, że po sesji rzeczoznawca otrzyma zlecenie. Trzeba także wystąpić  

o interpretację do administracji skarbowej odnośnie podatku VAT. Każdy aport to sprzedaż  

i wiąże się z opodatkowaniem. Chodzi o to, żeby ten przedmiot aportu był zwolniony z podatku 

VAT. 

Radny Czapliński zapytał jaka jest wartość majątku. 

P. Skarbnik odpowiedziała, że wartość księgowa wynosi ok. 7 mln zł. Z pewnością wartość 

wyceniona przez rzeczoznawcę będzie niższa. Dodała, że trwałość projektu skończyła się  

w 2011r.    

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XLIX/360/2018 (załącznik nr 

10) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2018 r. ze zm. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Na salę obrad wszedł radny Ziejewski. Aktualnie na sali obrad obecnych jest 15 radnych. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. Przystąpiono 

do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XLIX/361/2018 (załącznik nr 11) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 13 

 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. Zapytał czy ma czytać całą uchwałę. Dodał, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji Sekretarz Powiatu szczegółowo omówiła projekt uchwały. 

Radni wyrazili wolę, aby nie odczytywać całej uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XLIX/362/2018 (załącznik nr 

12) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku 

Przewodniczący odczytał zanonimizowany projekt uchwały.  
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Przewodniczący powiedział, że uchwałę omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Zapytał 

czy radni mają pytania do uchwały. 

Radny Ziejewski zapytał czy sprawa powinna być rozpatrywana w takiej formule. Skarga nie 

jest bezzasadna, ponieważ rolnik broni swoich interesów. Fakt jest taki, że jego grunty są 

zalewane. ZDP musi rozważyć wszelkie możliwe działania, żeby takie sytuacje nie miały 

miejsca w przyszłości.  

Z sali obrad wyszła radna Grzywacz. Aktualnie na sali obecnych jest 14 radnych. 

Radny Ziejewski stwierdził, że trzeba znaleźć rozwiązanie, aby nadmiar wody z drogi miał 

gdzieś ujście. Skarga jest zasadna.  

P. Ryszard Kłosowski powiedział, że droga biegnie w nasypie - droga jest wyżej, a pola 

uprawne niżej. Żaden projektant nie zaprojektuje rozwiązania, żeby wodę z drogi zebrać. Kiedy 

nasyp obrośnie trawą, problem zniknie. W projekcie nie było obsiania trawą, ale ZDP to 

wykonał. Najgorsze miejsca uzupełniono darniną. Przy wykonywaniu nowej drogi, nowych 

poboczy, nikt nie będzie usypywał jakiegoś wału ochronnego z ziemi.  

Radny Ziejewski zgodził się z opinią p. Kłosowskiego. Wiadomo, że jak jest nawałnica, to woda 

zalewa posesje, grunty, tak jak to było np. w Nowym Mieście.  Radnemu chodzi o samą treść 

uchwały; o podejście do sprawy, że skarga jest bezzasadna. Nie jest bezzasadna.  

P. Kłosowski powiedział, że ze skarżącym rozmawiano wielokrotnie. Proponowano, że u dołu 

skarpy wykonany będzie minimalny rowek, żeby zanim skarpa zarośnie trawą, woda szła 

rowem. Jednak skarżący nie wyraził zgody, żeby wejść na jego pole. 

Radny Ziejewski stwierdził, że można było pomyśleć o odprowadzeniu wody wężem, do studni. 

P. Kłosowski odparł, że skarżący nie wyraził zgody, żeby wejść na jego grunt. Jeżeli jest ulewa, 

woda zawsze znajdzie sobie ujście. Zapewnił, że w przyszłym roku problemu nie będzie. 

Radny Ziejewski powtórzył, że skarga jest zasadna, w uchwale powinien być zapis, że powiat 

uczyni wszystko, aby taka sytuacja nie miała miejsca w przyszłości. 

P. Kłosowski powiedział, że skoro skarga jest zasadna, to oznacza przyznanie się do błędu.  

Radny Ziejewski powiedział, że zawsze najlepszym rozwiązaniem jest rozmowa. 

P. Kłosowski powiedział, że były rozmowy. Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego 

zaproponował spotkanie, ale skarżący nie wyraził na to zgody.  

P. Robaczewska dodała, że sprawa była również rozpatrywana przez PINB. Nie dopatrzono się 

uchybień z zakresu prawa budowlanego. Skarżący odwołał się do Wojewódzkiego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego. Tu również nie dopatrzono się uchybień, było wręcz zalecenie, żeby 

monitorować stan drogi, sprawdzać czy woda nie rozmywa drogi.   
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P. Kłosowski dodał, że skarżący wysłał też pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich, który nie 

ma żadnych kompetencji w tej sprawie.  

P. Robaczewska powiedziała, że ze skarżącym  rozmawiano, spotykano się kilkakrotnie na 

miejscu w czasie prowadzenia robót.  Skarżący nie wnosił uwag, dopiero po ulewie złożył 

skargę.  

Radca Prawny Maciej Sikorski poinformował, że w związku ze złożoną skargą, Rada może 

podjąć uchwałę w sprawie uznania ją za zasadną lub bezzasadną. Skarżący złożył dwa pisma 

tożsame co do treści. ZDP złożył wyjaśnienia, w których odniósł się do treści skargi. Radca 

stwierdził, że abstrahuje od tego, że skarżącego zalewa woda. Skarżący sformułował zarzuty, 

które w świetle prowadzonego postępowania, nie potwierdziły się.  

Radny Ziejewski powiedział, że radca ustosunkowuje się literalnie do pisma, nie do meritum 

sprawy. 

Radca odparł, że tak. Rada ocenia czy zarzuty się potwierdziły, czy odpowiedzialność za całą 

sytuację ponosi Dyrektor ZDP. Badając sprawę ustalono, że zarzuty się nie potwierdziły, ale 

nikt nie kwestionuje tego, że skarżącego zalewało i zalewa. Skargę należy badać formalnie, pod 

kątem jej zawartości. 

P. Kłosowski dodał, że problem w tym, że w środku pola skarżącego jest niecka, do której  

z każdej strony spływa woda, nie tylko z drogi. 

Na salę obrad weszła radna Grzywacz. Aktualnie na sali obrad jest 15 radnych. 

Radny Adam Głowacki zapytał jakie byłoby dalsze postępowanie, gdyby skargę uznać za 

zasadną. Jakie działania miałyby być podjęte? Teren, o którym mowa, jest w zaniżeniu. Sam 

fakt modernizacji drogi, nie spowodował tego, że grunt są zalewane. Spowodowała to nawałnica 

i fakt, że akurat niedawno przeprowadzono tam modernizację drogi. 

P. Kłosowski powiedział, że nie można w nasypach budować kolektorów, robić jakieś korytka, 

żeby woda nie spływała na pola. Woda musi gdzieś spłynąć.  

Radny Ziejewski powiedział, że jeżeli skarga jest bezzasadna, w piśmie do skarżącego należy 

zapewnić, że ZDP dołoży wszelkich starań, żeby nie dochodziło do takich sytuacji. 

P. Kłosowski odparł, że tak już jest. Po każdym większym deszczu, ekipa jedzie w to miejsce, 

sprawdza i ewentualnie podejmuje działania zaradcze.  

Starosta powiedział, że on też jeździł w miejsce i oglądał skarpę. Spotkał się też ze skarżącym  

w gabinecie. Nie można zarzucać, że nic nie zrobiono. 

Radny Ziejewski powiedział, że rolnik się broni. Każdy, kogo by zalewało, by się bronił. 
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Radny Głowacki powiedział, że wg. niego należy podjąć uchwałę, że skarga jest bezzasadna,  

a w treści pisma napisać, że ZDP dołoży wszelkich starań, żeby nie dochodziło do takich 

sytuacji.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Za uchwałą nr XLIX/363/2018 (załącznik 

nr 11) głosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. 

Ad. 15 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Odpowiedzi na wniosek udzielono w pkt. 7. 

Ad. 16 

Sprawy różne 

Przewodniczący przypomniał, że 17 września br. mija termin złożenia oświadczeń majątkowych, 

składanych na dwa miesiące przed końcem kadencji. 

Starosta powiedział, że wszyscy radni otrzymali zaproszenia na obchody 100 – lecia odzyskania 

niepodległości i 20 - lecia samorządu powiatowego, które odbędą się 30 września. Starosta 

jeszcze raz zaprosił wszystkich na uroczystość i przedstawił krótki program uroczystości. 

Ad. 17 

Zakończenie obrad XLIX Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XLIX Sesji piątej kadencji 

Rady Powiatu. 

     

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 


